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PROTOKÓŁ

Z POSIEDZENIA  WSPÓLNEGO

KOMISJI  RADY  POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  26 kwietnia  2021  r.

w  zdalnym  trybie  obradowania

W posiedzeniu  wspólnym  Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego,  które  odbyło  się  w

dniu  26 kwietnia  2021  r. w zdalnym  trybie  obradowania,  udział  wzięli  członkowie  Komisji

Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego,  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki

Społecznej  oraz  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa,  Starosta

Nowotomyski  - Andrzej  Wilkoński,  Wicestarosta  -  Marcin  Brambor,  Przewodnicząca  Rady

Powiatu  -  Renata  Gruszka,  Sekretarz  Powiatu  -  Ewa Bąbelek  oraz  Skarbnik  Powiatu  -  Barbara

Golon.

Lista  obecności  członków  Komisji  stanowi  załącznik  nr  I do protokołu.

Posiedzenie  Komisji  otworzył  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju

Gospodarczego  -  Zbigniew  Markowski,  który  powitał  wszystkich  obecnych.  Przewodniczący

poinformował,  że radni  otrzymali  proponowany  porządek  obrad  wraz  z materiałami,  a

wszelkie  zapytania  i uwagi  radni  mogli  kierować  na adres  mailowy  Biura  Rady.  Wpłynęło  jedno

zapytanie,  na które  odpowiedź  została  udzielona  na piśmie  i została  przekazana  radnym  na

tablety.

Przewodniczący  zapytał,  czy ktoś  chce  zadać  pytanie?  Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodniczący  przeszedł  do  punktu  1. Porządku  obrad.

Ad.l.  Zatrudnianie  cudzoziemców  do  prac  sezonowych  w  rolnictwie.

Przewodniczący  poprosił  o zabranie  głosu  radnego  Krzysztofa  Pacholaka  -

Przewodniczącego  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  Krzysztof

Pacholak  poinformował,  że przedmiotowy  punkt  został  zaproponowany  przez  Panią  Dyrektor

Powiatowego  Urzędu  Pracy  i został  szczegółowy  opisany.



Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  Krzysztof

Pacholak  zapytał,  czy  są  jakieś  pytania?  Nikt  się  nie  zgłosił.

Przewodniczący  przeszedł  do  punktu  2. Porządku  obrad.

Materiał  stanowi  załącznik  nr  2 do protokołu.

Ad.2.  Rejestracja  jachtów  i innych  jednostek  pływających  o długości  do  24 m.

Przewodniczący  oddał  głos  Przewodniczącemu  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony

Środowiska  i Rolnictwa  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  Krzysztofowi  Pacholak.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  Krzysztof

Pacholak  omówił  powyższy  punkt  i zapytał,  czy  są  jakieś  pytania?  Nikt  się  nie  zgłosił.

Materiał  stanowi  załącznik  nr  3 do protokołu.

Przewodniczący  przeszedł  do  punktu  3. Porządku  obrad.

Ad.3.  Problematyka  funkcjonowania  zakładów  zajmujących  się przetwórstwem  odpadów  z

uwzględnieniem  decyzji  wydawanych  na szczeblu  Powiatu  i Województwa.

Przewodniczący  oddał  głos  Przewodniczącemu  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony

Środowiska  i Rolnictwa  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  Krzysztofowi  Pacholak.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  Krzysztof

Pacholak  poinformował,  że wpłynęło  zapytanie  Radnego  Sylwestra  Kamyszka  dotyczące

funkcjonowania  zakładów  zajmujących  się  przetwórstwem  odpadów,  na  które  została

udzielona  odpowiedź  pisemna.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  Krzysztof

Pacholak  zapytał,  czy  są jeszcze  jakieś  pytania?

Radny  Sylwester  Kamyszek  chciałby  dopytać  panią  kierownik  Zofię  Pacholak  -

Laskowską,  kto  wnosił  sprawę  do SKO w sprawie  składowiska  odpadów  o przeróbki  w samym

centrum  Śliwna  i czy dokument  jest  dostępny  do wglądu,  czy  jest  upubliczniony?  Czy gmina

Kuślin  powinna  udostępnić  ten  dokument?  Na sesji Rady  w Kuślinie  temat  ten  nie został

poruszony.  Radny  proponuje  by uruchomić  mechanizm,  który  spowodowałby,  żeby  gmina

Kuślin  zajęłaby  się  poważnie  tym  tematem,  magazyn  w centrum  wsi bardzo  razi,  czasami

pojawia  się też  pożar.

Radny  Krzysztof  Pacholak  w odniesieniu  do  odpowiedzi  na  zapytanie  Radnego

Sylwestra  Kamyszka,  zapytał  czy toczy  się procedura  wydania  zezwolenia  na przetwarzanie

odpadów  w  Koninie?  Następnie  Radny  zapytał,  czy  w  ramach  tej  procedury  ma  być

przeprowadzona  kontrola  WIOŚ, przed  wydaniem  decyzji  na  zezwolenie  przetwarzania

odpadów?  Czy są ustawowe  terminy  na przeprowadzenie  takiej  kontroli  przez  WIOŚ?

Kierownik  Wydziału  Leśnictwa  i Ochrony  Środowiska  Zofia  Pacholak  -  Laskowska  w

odpowiedzi  na  pytanie  Sylwestra  Kamyszka,  poinformowała,  że  procedura  sporu

kompetencyjnego  z Marszałkiem,  a później  z Gminą  Lwówek,  kto  jest  organem  właściwym  do

nakazania  usunięcia  odpadów  w miejscu  ich magazynowania  na ul. Leśnej  w Kuślinie,  toczy  się

już  około  4 lat i powstało  to  z naszej  inicjatywy.  W momencie  kiedy  zmieniły  się przepisy  i

organem  właściwym  był  Marszałek,  przekazaliśmy  sprawę  do Marszałka.  Przez  dwa  -  trzy  lata

ze strony  Marszałka  nie  było  żadnego  ruchu,  potem  próbowano  nam  sprawę  oddać.  My  nie



I

zgodziliśmy  się  na  odebranie  dokumentów,  ponieważ  staliśmy  na stanowisku,  że w

międzyczasie  wielokrotnie  zmieniła  się  własność  nieruchomości,  gdzie  odpady  były,  a Starosta

nie ma w ogóle  żadnych  uprawnień  do tego  żeby prowadzić  jakiekolwiek  postępowanie.

Marszałek  przekazał  sprawę  do Prokuratury  Okręgowej,  która  ostatecznie  stwierdziła,  że

Starosta  nie jest  organem  właściwym  do prowadzenia  postępowania.  Organem  właściwym

jest  Wójt  Gminy  Kuślin.  Taką informację  przekazaliśmy  ponownie  do Gminy  Kuślin.  Gmina

Kuślin  z tym  stanowiskiem  się  nie zgodziła,  uznała,  że nie  jest  właściwa  w sprawie,  że powinien

to  robić  Starosta  i w tym  momencie  Starosta  stwierdził,  że kieruje  sprawę  do Samorządowego

Kolegium  Odwoławczego,  żeby  ustalił  właściwość  organu.  Postanowieniem  z dnia  27 listopada

2020  r. SKO potwierdziło  stanowisko  Starosty,  wskazując  organ  właściwy  Wójta  Gminy  Kuślin.

Starosta  nie ma możliwości  nadzoru  i wpływania  w jakikolwiek  sposób  na to jak i kiedy  z tą

sprawą  zacznie  postępować  Pan Wójt.  Jedynie  Mieszkańcy  i Radni Gminy  Kuślin  mogą

wyegzekwować  od organu  wykonawczego  Gminy  Kuślin,  by sprawą  się  zajęła.

Na zapytanie  Radnego  Krzysztofa  Pacholaka,  Kierownik  Wydziału  Leśnictwa  i

Ochrony  Środowiska  Zofia  Pacholak  -  Laskowska  odpowiedziała,  że w kwestii  składowiska  w

Koninie,  nie ma ściśle ustalonego  terminu  przeprowadzenia  kontroli.  Z informacji,  którą

otrzymaliśmy  z WIOŚ, gdy  interweniowaliśmy  w  sprawie  przyspieszenia  kontroli  na

składowisku  rekultywowanym  w  Koninie,  otrzymaliśmy  odpowiedź,  że zakończenie

postępowania  przewidziane  jest  do 30 września  br. i nie ma żadnej  możliwości  wcześniej

przeprowadzić  kontroli,  z uwagi  na bardzo  dużą  ilość  wniosków  o przeprowadzenie  kontroli

przed  wydaniem  zezwolenia  na przetwarzanie  odpadów.  Nie wpisywaliśmy  wyraźnie,  że

procedowanie  jest,  bo  to  toczy  się  przed  Starostą.  Jeżeli  chodzi  o podmioty,  które  uzyskują  1ub

są w trakcie  uzyskiwania  zezwolenia  na przetwarzanie  odpadów,  procedura  toczy  się  u

Marszałka  Województwa  Wielkopolskiego.  W chwili  obecnej  mamy  tylko  jeden  zakład

przetwarzania  odpadów,  który  pracuje  na  nowych  przepisach.  Wszystkie,  które  jeszcze

prowadzą  działalność  pracują  na starej  ustawie.  Gdyby  nie procedowano  zmiany  zezwolenia,

musiałyby  przerwać  działalność  6 marca  ubiegłego  roku.

Radny  Krzysztof  Pacholak  wystosował  prośbę  do  Starostwa  o skrócenie

maksymalnego  czasu  wydania  decyzji  rekultywacyjnej.

Radny  Sylwester  Kamyszek  podziękował  za odpowiedź  Pani  Kierownik  oraz

poinformował,  że będzie  mobilizował  Radnych  Gminy  Kuślin  do działania  w tej  sprawie.

Materiał  stanowi  załącznik  nr 4 do protokołu.

Przewodniczący  przeszedł  do punktu  4. Porządku  obrad.

Ad.4.  Sprawozdanie  z działalności  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym

Tomyślu  za 2020  rok.

Przewodniczący  oddał  głos Przewodniczącemu  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,

Kultury  i Polityki  Społecznej  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  Jackowi  Pieprzykowi.

Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  Jacek

Pieprzyk  poinformował,  że do ww.  punktu  na dzisiejszą  sesję  przewidziana  jest  prezentacja,

która  zostanie  omówiona  przez  Pana Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w

Nowym  Tomyślu  i zapytał,  czy są jakieś  pytania?  Nikt  się nie zgłosił.



Przewodniczący  przeszedł  do  punktu  5. porządku  obrad.

Ad.5.  Sprawozdanie  organizatora  rodzinnej  pieczy  zastępczej  za rok 2020  wraz  ze

sprawozdaniem  z 3-1etniego  programu  rozwoju  pieczy  zastępczej

Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jacek

Pieprzyk  zapytał,  czy  są jakieś  pytania  do sprawozdania?  Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodniczący  przeszedł  do punktu  6. Porządku  obrad.

Członkowie  komisji  przyjęli  sprawozdanie  bez  uwag.

Ad.6.  Sprawozdanie  z realizacji  Powiatowego  Programu  Działania  na  Rzecz  Osób

Niepełnosprawnych  w Powiecie  Nowotomyskim.

Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  Jacek

Pieprzyk  zapytał,  czy  do sprawozdania  są jakieś  pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodniczący  przeszedł  do punktu  7. Porządku  obrad.

Członkowie  komisji  przyjęli  sprawozdanie  bez  uwag.

Ad.7.  Ocena  zasobów  pomocy  społecznej  za 2020  rok.

Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  Jacek

Pieprzyk  zapytał,  czy  są jakieś  pytania?  Nikt  się  nie zgłosił.

Przewodniczący  przeszedł  do punktu  8. Porządku  obrad.

Ad.8.  Sprawozdanie  z działalności  Powiatowego  Zespołu  do  Spraw  Orzekania  o

Niepełnosprawności  za rok  2020.

Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  Jacek

Pieprzyk  zapytał,  czy  do sprawozdania  są jakieś  pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.

Członkowie  komisji  przyjęli  sprawozdanie  bez  uwag.

I Materiał  stanowi  załącznik  nr  5 do protokołu.

Przewodniczący  przeszedł  do punktu  9. Porządku  obrad.

Ad.9.  Informacja  o podjętych  działaniach  Powiatu  w zakresie  pozyskiwania  środków

finansowych  ze źródeł  zewnętrznych.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są jakieś  pytania  do informacji?  Nikt  się nie  zgłosił.

Członkowie  komisji  przyjęli  informację  bez  uwag.

Materiał  stanowi  załącznik  nr  6 do protokołu.

Przewodniczący  przeszedł  do punktu  IO. Porządku  obrad.

Ad. IO. Informacja  o wykorzystaniu  środków  finansowych  z uwzględnieniem  środków

zewnętrznych,  w ramach  działalności  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym

Tomyślu  w  2020  roku  ora  plan  na 2021.



Przewodniczący  zapytał,  czy  są jakieś  pytania  do informacji  ? Nikt  się nie  zgłosił.

Członkowie  komisji  przyjęli  informację  bez  uwag.

Materiał  stanowi  załącznik  nr 7 do protokołu.

Przewodniczący  przeszedł  do punktu  11.  Porządku  obrad.

Ad.  11.  Informacja  o zmianach  budżetu  dokonanych  przez  Zarząd  Powiatu.

Przewodniczący  poprosił  Panią  Skarbnik  Barbarę  Golon  o omówienie  powyższej

informacji.

Skarbnik  Powiatu  Barbara  Golon  omówiła  zmiany  budżetu  dokonane  przez  Zarząd

Powiatu.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są pytania  do Pani  Skarbnik?  Pytań  nie  było.

Przewodniczący  przeszedł  do punktu  12.  Porządku  obrad.

Ad.12.  Analiza  materiałów  na sesję  i zaopiniowanie  projektów  uchwał  Rady  Powiatu.

a)  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  w  okresie  międzysesyjnym.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są jakieś  pytania  do sprawozdania  do Pana  Starosty?

Członkowie  komisji  przyjęli  sprawozdanie  bez  uwag.

Przewodniczący  przeszedł  do kolejnego  podpunktu  porządku  obrad.

b)  Sprawozdanie  z działalności  PCPR w  zakresie  realizowanych  zadań  w 2020  roku  oraz

przedstawienie  potrzeb  w  powyższym  zakresie.

Przewodniczący  poinformował,  że w dniu  dzisiejszym  na sesji  zostanie  szczegółowo

omówiona  działalność  PCPR  w  zakresie  realizowanych  zadań  w  2020  roku  oraz

przedstawienie  potrzeb  w powyższym  zakresie  przez  Dyrektora  Powiatowego  Centrum

Pomocy  Rodzinie.

Przewodniczący  poinformował,  że nie  wpłynęły  żadne  zapytania.

Przewodniczący  zapytał,  czy do są jakieś  pytania?  Nikt  się  nie  zgłosił.

I Członkowie  komisji  przyjęli  sprawozdanie  bez  uwag.

Przewodniczący  przeszedł  do kolejnego  podpunktu  porządku  obrad.

c) Sprawozdanie  organizatora  rodzinnej  pieczy  zastępczej  za  rok 2020  wraz  ze

sprawozdaniem  z 3-1etniego  programu  rozwoju  pieczy  zastępczej.

Przewodniczący  poinformował,  że w dniu  dzisiejszym  na  sesji,  powyższy  punkt

zostanie  szczegółowo  omówiony  przez  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Pomocy

Rodzinie.

Przewodniczący  poinformował,  że nie  wpłynęły  żadne  zapytania.

Przewodniczący  zapytał,  czy do są jakieś  pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.

Członkowie  komisji  przyjęli  sprawozdanie  bez  uwag.

Przewodniczący  przeszedł  do kolejnego  podpunktu  porządku  obrad.



d)  Sprawozdanie  z realizacji  Powiatowego  Programu  Działania  na  Rzecz  Osób

Niepełnosprawnych  w Powiecie  Nowotomyskim.

Przewodniczący  poinformował,  że w  dniu  dzisiejszym  na  sesji,  powyższy  punkt

zostanie  szczegółowo  omówiony  przez  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Pomocy

Rodzinie.

Przewodniczący  poinformował,  że nie  wpłynęły  żadne  zapytania.

Przewodniczący  zapytał,  czy do są jakieś  pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.

Członkowie  komisji  przyjęli  sprawozdanie  bez  uwag.

Przewodniczący  przeszedł  do  kolejnego  podpunktu  porządku  obrad.

e)  Ocena  zasobów  pomocy  społecznej  za 2020  rok.

Przewodniczący  poinformował,  że w  dniu  dzisiejszym  na  sesji,  powyższy  punkt

zostanie  szczegółowo  omówiony  przez  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Pomocy

Rodzinie.

Przewodniczący  poinformował,  że nie  wpłynęły  żadne  zapytania.

Przewodniczący  zapytał,  czy  do są jakieś  pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.

Członkowie  komisji  przyjęli  sprawozdanie  bez  uwag.

Przewodniczący  przeszedł  do  kolejnego  podpunktu  porządku  obrad.

f) Informacja  o zimowym  utrzymaniu  dróg powiatowych  w sezonie 2020/2021  oraz

informacja  o stanie  mostów  i dróg  powiatowych.

Przewodniczący  zapytał,  czy są  pytania?  Do dyskusji  zgłosił  się  Radny  Sylwester

Kamyszek,  któremu  Przewodniczący  oddał  głos.

Radny  Sylwester  Kamyszek  zapytał  o przepust  -  most  na drodze  nr  2709  0palenica  -

Lwówek,  za miejscowością  Chraplewo.  Czy będzie  zabezpieczony.  Nie ma jeszcze

żadnej  decyzji  odnośnie  remontu  ani dokumentacji,  czy jest  on w ogóle  ujęty  w

dokumentacji?

Starosta  poinformował,  że trudno  jest  mu odpowiedzieć  w obecnej  chwili  na to

pytanie,  ale przyjął  informację  jako  zgłoszenie  o problemie.

Przewodniczący  zapytał,  czy  do informacji  są jakieś  pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.

Członkowie  komisji  przyjęli  informację  bez  uwag.

Przewodniczący  przeszedł  do kolejnego  podpunktu  porządku  obrad.

g)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021.

Przewodniczący  poinformował,  że do projektu  uchwały  nie  wpłynęły  żadne  zapytania

i poprosił  Panią  Skarbnik  o omówienie  projektu  uchwały  z autopoprawką.

Skarbnik  Powiatu  Barbara  Golon  omówiła  szczegółowo  projekt  uchwały  w sprawie

zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021  oraz  autopoprawkę.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są jakieś  pytania?  Zgłosił  się Radny  Sylwester  Kamyszek,

któremu  Przewodniczący  oddał  głos.

Radny  Sylwester  Kamyszek  zapytał  Starostę,  czy na drogę  w Śliwnie  ogłoszono  już

przetarg?  Jeżeli  nie,  to Radny  sugeruje,  by uczynić  to bezzwłocznie,  gdyż  została  już



I

ogłoszona  cała  lista  zadań  i będzie  pewnie  trudniej  wynegocjować  niską  cenę.  Radny

ubolewa,  że  nie  nawiązano  współpracy  z gminą  Kuślin,  chociażby  w  przypadku

chodników,  na co zarezerwowane  są spore  środki.

Starosta  poinformował,  że  przetarg  zostanie  ogłoszony  najszybciej  jak to  będzie

możliwe.  Najpierw  muszą  być wprowadzone  uchwałą  środki  do  budżetu.  Jest

rozpoczętych  kilka  postępowań,  Starosta  sądzi,  że w przeciągu  10 dni ogłosi  się

przetarg.  Następnie  będziemy  czekać  na podpisanie  umowy.  Trzeba  czekać  jeszcze  na

środki  od Wojewody,  a nie wiadomo  kiedy  będą  podpisane  umowy  o dotację.  Dziś

proponujemy  pierwszy  ruch  do rozpoczęcia  procedury  przetargowej  czyli  50  % udział.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są  jeszcze  jakieś  pytania?  Nikt  się  nie  zgłosił.

Przewodniczący  poddał  ww.  uchwałę  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021.

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew

Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Członkowie  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

h)  Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej

Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2021-2032.

Przewodniczący  poinformował,  że do projektu  uchwały  nie  wpłynęły  żadne  zapytania

i poprosił  Panią  Skarbnik  o omówienie  projektu  uchwały  z autopoprawką.

Skarbnik  Powiatu  Barbara  Golon  omówiła  szczegółowo  projekt  uchwały  w sprawie

uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na

lata  2021-2032  oraz  autopoprawkę.

Przewodniczący  zapytał  czy  są jakieś  pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodniczący  poddałww.  uchwałę  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej

Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2021-2032.



Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew

Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Członkowie  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

i)  Projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  w postaci  dotacji  celowej

na  realizację  opracowania  dotyczącego  aktualizacji  sporządzonego  w  2002  r.

dokumentu  pt.:  ,,Bilans  wód  podziemnych  na  terenie  powiatów:  kaliskiego,

leszczyńskiego,  obornickiego,  wągrowieckiego,  chodzieskiego,  grodziskiego,

nowotomyskiego  i konińskiego  -  województwo  wielkopolskie  -  Powiat

Nowotomyski",  realizowanego  przez  Województwo  Wielkopolskie.

Przewodniczący  poinformował,  że do projektu  uchwały  nie wpłynęły  żadne  zapytania.

Przewodniczący  zapytał  czy są  jakieś  pytania?  Nikt  się  nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  ww.  uchwałę  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  w postaci  dotacji  celowej

na  realizację  opracowania  dotyczącego  aktualizacji  sporządzonego  w  2002  r.

dokumentu  pt.:  ,,Bilans  wód  podziemnych  na  terenie  powiatów:  kaliskiego,

leszczyńskiego,  obornickiego,  wągrowieckiego,  chodzieskiego,  grodziskiego,

nowotomyskiego  i konińskiego  -  województwo  wielkopolskie  -  Powiat

Nowotomyski",  realizowanego  przez  Województwo  Wielkopolskie.

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew

Markowski  , Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Członkowie  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.



j)  Projekt  uchwały  w  sprawie  przyznania  dotacji  w  roku  2021  na  prace

konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytku  wpisanym  do

rejestru  zabytków,  położonym  lub  znajdującym  się  na  obszarze  powiatu

nowotomyskiego,  nie  stanowiącym  jego  własności  (Parafia  Rzymskokatolicka  pw.

fSlajświętszej  Maryi  Panny  Wniebowziętej,  św.  jana  Chrzciciela  i św.  jana  Ewangelisty

w Lwówku).

Przewodniczący  poinformował,  że do projektu  uchwały  nie  wpłynęły  żadne  zapytania.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są jakieś  pytania?  Nikt  się  nie  zgłosił.

Przewodniczący  poddał  ww.  uchwałę  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w  sprawie  przyznania  dotacji  w  roku  2021  na  prace

konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytku  wpisanym  do

rejestru  zabytków,  położonym  lub  znajdującym  się  na  obszarze  powiatu

nowotomyskiego,  nie  stanowiącym  jego  własności  (Parafia  Rzymskokatolicka  pw.

Najświętszej  Maryi  Panny  Wniebowziętej,  św.  Jana  Chrzciciela  i św.  jana  Ewangelisty

w Lwówku).

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew

Markowski  , Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Członkowie  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

k)  Projekt  uchwały  w  sprawie  przyznania  dotacji  w  roku  2021  na  prace

konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytku  wpisanym  do

rejestru  zabytków,  położonym  lub  znajdującym  się  na  obszarze  powiatu

nowotomyskiego,  nie  stanowiącym  jego  własności  (Parafia  Rzymskokatolicka  pw.

Najświętszego  Serca  Pana  Jezusa  w Nowym  Tomyślu).

Przewodniczący  poinformował,  że do projektu  uchwały  nie  wpłynęły  żadne  zapytania.

Przewodniczący  zapytał,  czy są jakieś  pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodniczący  poddał  ww.  uchwałę  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w  sprawie  przyznania  dotacji  w  roku  2021  na prace  konserwatorskie,

restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytku  wpisanym  do  rejestru  zabytków,

położonym  lub  znajdującym  się  na  obszarze  powiatu  nowotomyskiego,  nie



stanowiącym  jego  własności  (Parafia  Rzymskokatolicka  pw.  Najświętszego  Serca

Pana  Jezusa  w  Nowym  Tomyślu).

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECfSll:  0

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew

Markowski  , Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Członkowie  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

'l

Ad.13.  Wnioski  i opinie  komisji.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są jakieś  pytania?  Nikt  się  nie  zgłosił.

Przewodniczący  przeszedł  do  punktu  14.  Porządku  obrad.

Ad.14.  Sprawy  różne.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są jakieś  pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  -  Zbigniew  Markowski

podziękował  wszystkim  za udział  w posiedzeniu  wspólnym  Komisji.

Po wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  zakończył  posiedzenie  Komisji.

Przewodniczący

Komisji  B żetowej

Rozwoju  G arczego

Zba iew  arkowski

Przygotowała:  Daria  Nawrot
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Brambor  Marcin  (obecny)

Chłopek  Dariusz  (obecny)

Drąg  Konrad  (obecny)

Frąckowiak  Adam  (obecny)

Galas  Maria  (obecny)

Kaczmarek  Dorota  (obecny)

Kamyszek  Sylwester  (obecny)

Kąkolewski  Patryk  (obecny)

Kozecki  Ireneusz  (obecny)

Markowski  Zbigniew  (obecny)

Napierała  Władysław  (nieobecny)

Pacholak  Krzysztof  (obecny)

Pieprzyk  Jacek  (obecny)

Pigla  Edwin  (obecny)

Pilc  Adam  (obecny)

Szczechowicz  Tomasz  (obecny)

Wichtowski  Marek  (obecny)

Wilkoński  Andrzej  (nieobecny)

10:15

Wilkoński  Andrzej  (obecny)

10:15

Napierała  Władysław  (obecny)

10:15
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